

Referat bestyrelsesmøde Yderhavnen

Dato: 21.01.2026

Deltagere: Christian, Michael, Erik, Kim, René og Mads.

Fraværende: Ingen

Konstituering

Samme konstituering som sidste år, Michael: Hus, Kim bro, René pladsmand, Mads sekretær.

Formanden har ordet.

Vejrø har bedt om samme ordning som sidste år, det har vi sagt ja til.

Økonomien v. Erik

Intet nyt under solen, der er ikke så meget omsætning.

Broen v. Kim

Der skal skiftes et par vendemærker, vi talte om, hvorvidt vi skal skilte med bredde på alle pladser. Vi undersøger hvad vi kan få lavet skilte for.

Huset v. Michael

Vi har haft lidt for meget rengøring på trods af vi har aftalt noget andet, det bliver krediteret.

Michael Sommer har været for at kigge på hængepartier, det ser umiddelbart godt ud, der dog et hængeparti udvendigt som han lovet at lave. Vi vil have det lavet inden åbning 1. april.

Pladsmand v. Rene

Vi skal have målt dybde - især på de inderste pladser så vi ved hvor vi skal blæse ting væk.

Der er fuldt besat.

Eventuelt.

Vi har haft en sag med en gæstesejler som ikke betalte / overholdt sine aftaler – og vi var derfor nødt til at bede ham sejle.

Mink: Der har drillet lidt med fælderne, men de gør hvad de kan.

Udlejning af klubhuset. Der har været en forespørgsel om man som medlem kan leje klubhuset. Bestyrelsen stiller sig positiv over for ideen, vi undersøger hvilke vilkår der er i de øvrige lokaler der kan lejes i klubben.

Bestyrelsen har fået en henvendelse om rimeligheden i prisforskellen mellem den lange bro og broen ud mod kanalen. Bestyrelsen ser ikke nødvendigheden i at ændre på prisstrukturen og under alle omstændigheder skal dette besluttet på en generalforsamling.